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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság
2023. szeptember 18-án (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal I. emelet 100-as termében megtartott 9. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Hermann György - alelnök
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Bálint Gergely
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Dr. Tarcsay Tibor

Gondos Judit
Dr. Szilágyi Demeter
Pető Bálint

Jelenlévő meghívottak: Dr. Erőss Gábor - alpolgármester, Rádai Dániel - alpolgármester, 
dr. Székelyhídi Lívia - Jogi Iroda irodavezető, dr. Lennert Zsófia - Kerületgazdálkodási 
Ügyosztály Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda irodavezető, Nemes Gábor István - 
Humánszolgáltatási Ügyosztály ügyosztályvezető, Barta Ferenc - Főépítész, a 
Városépítészeti Iroda vezetője, Bodnár Gabriella - Vagyongazdálkodási Iroda irodavezető, 
Dr. Urbán Kristóf - Jogi Iroda-jogi referens.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt! A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának ez évi 9. rendes 
ülését megnyitom. A törvényességi feladatokat a mai bizottsági ülésen Dr. Székelyhídi Lívia 
látja el. Kérem a létszám megállapítása érdekében kapcsolják be szavazókészülékeiket.

A bizottság létszáma 11 fő, jelen van 8 fő. Megállapítom, hogy a bizottság határozatképes. 
Távolmaradását bejelentette Pető Bálint, Gondos Judit és Dr. Szilágyi Demeter képviselők. A 
2023. szeptember 13-án kiküldött meghívó szerinti napirendi javaslat megszavazása 
következik. A bizottság vita nélkül, egyszerű többséggel dönt. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk a napirendet. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának

387/2023. (IX. 18.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az 
alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek elbírálására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós önkormányzati képviselő

2. Javaslat komposztládák igénylésére vonatkozó pályázat elbírálására 
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós önkormányzati képviselő

3. Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest, VIII. 
kerület Szenes Iván téren térfigyelő kamera telepítéséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

4. Javaslat közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest, VIII. kerület 
Vajdahunyad utca 18-20. szám alatti ingatlanon lévő hotel emeletráépítésének 
építési engedélyéhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

5. Javaslat szabadidős program pályázat kiírására hajléktalan személyekkel 
foglalkozó szervezetek részére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztés

1. Javaslat a 2023. évi Díszpolgári Cím és kitüntetések adományozására vonatkozó 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő, 
Hermann György képviselő ZÁRT
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Nyilvános előterjesztések

2. Javaslat a „Diószegi utca 18-28. szám alatti épületek fejlesztési koncepciójának” 
elfogadására, pályázat benyújtására az Európai Bizottság által meghirdetett 
European Urban Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési 
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) című felhívásra, valamint a 
pályázathoz szükséges önrész biztosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester, Dr. Erőss 
Gábor alpolgármester

3. Javaslat „Közösségi kert fenntartása a Kőris utca 4/b. szám alatti 
telekingatlanon” tárgyú pályázat kiírására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor, Rádai Dániel alpolgármester

4. Javaslat a józsefvárosi természeti környezet védelméről szóló 28/2014. (VII. 01.) 
önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Rádai 
Dániel alpolgármester

5. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Rádai 
Dániel alpolgármester

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend Ll. pontja: Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi kérelmek 
elbírálására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós — helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
4 darab egyenként 3-3 pontból álló határozati javaslatról van szó. Ügyrendi javaslattal élek, 
blokkos szavazásra teszek javaslatot. Erről egyszerű többséggel döntünk, kérem, szavazzanak. 
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk a javaslatot, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

388/2023. (IX. 18.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós bizottsági elnök ügyrendi javaslata alapján úgy dönt, hogy az 1.1. napirend 
határozati javaslatairól blokkos szavazás során hoz döntést.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, van-e kérdés? Nem látok ilyet, esetleg hozzászólás életveszély 
elhárításhoz. Ilyet sem látok, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom egyben a 
4 darab, egyenként 3-3 pontból álló határozati javaslatot. Egyszerű többséggel döntünk róluk, 
kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

389/2023. (IX. 18.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Bacsó Béla u. 6. szám alatti Társasház életveszély elhárítása 
iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Bacsó Béla u. 6. szám alatti Társasház függőfolyosó felújítása 
tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 2.677.876,- Ft vissza nem térítendő és 
2.677.876,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. szeptember 18.,

2. pont esetében: 2023. szeptember 30.,
3. pont esetében 2023. október 20.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

390/2023. (IX. 18.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Népszínház u. 59. szám alatti Társasház életveszély elhárítása 
iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Népszínház u. 59. szám alatti Társasház bejárati kapualj 
veszélytelenítése (első emeleti ejtő- és nyomóvezeték cseréje, gerendák és konzolok 
kezelése, vakolás, festés) tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 958.177,- Ft 
vissza nem térítendő és 958.177,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. szeptember 18.,

2. pont esetében: 2023. szeptember 30., 
3. pont esetében 2023. október 20.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

391/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Kiss József u. 5. szám alatti Társasház életveszély elhárítása 
iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Kiss József u. 5. szám alatti Társasház oldalsó lépcső felújítása 
tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 756.666,- Ft vissza nem térítendő és 
756.666,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. szeptember 18.,

2. pont esetében: 2023. szeptember 30., 
3. pont esetében 2023. október 20.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

392/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(Blokkban történt a szavazás)

a Budapest VIII. kerület, Hungária körút 20/B szám alatti Társasház életveszély 
elhárítása iránti kérelméről

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Hungária körút 20/B szám alatti Társasház gázalapvezeték 
felújítása tárgyában benyújtott kérelmének támogatására 938.101,- Ft vissza nem 
térítendő és 938.101,- Ft kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg,

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat az 1. pont szerinti döntésről,

3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. szeptember 18.,

2. pont esetében: 2023. szeptember 30., 
3. pont esetében 2023. október 20.

Napirend 1.2. pontja: Javaslat komposztládák igénylésére vonatkozó pályázat 
elbírálására
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós - helyi önkormányzati képviselő

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés, esetleg hozzászólás? Ennek hiányában a vitát 
lezárom, és szavazásra bocsátom a 2 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

393/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a lakosság részére biztosítandó komposztládák tárgyában benyújtott pályázatokról

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága úgy dönt, hogy

1. a lakossági komposztláda pályázat alapján 1082 Budapest, Práter utca 36. számú 
Társasház pályázatát érvényesnek nyilvánítja;

2. felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a komposztládák megrendeléséről, valamint a 
komposztládák átadásának lebonyolításáról a melléklet szerinti pályázók részére.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont esetében: 2023. szeptember 18.,

a 2. pont esetében 2023. október 30.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadására 
Budapest, VIII. kerület Szenes Iván téren térfigyelő kamera telepítéséhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia - Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom, szóbeli kiegészítés nincs. Van-e kérdés? Hozzászólás? Nem 
látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1.3. számú határozati 
javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

394/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest, VIII. kerület Szenes 
Iván téren térfigyelő kamera telepítéséhez

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulását adja a Video-Data Kft. (1184 Budapest, 
Nefelejcs u. 10.) kérelmére a Budapest, VIII. kerület, Szenes Iván téren térfigyelő kamera 
telepítéséhez.

A tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás az Önkormányzat tulajdonában és kezelésében 
lévő Szenes Iván tér 38689/8 és 38689/9 hrsz. munkálatokkal érintett területére terjed ki.

• jelen tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az 
építéshez szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól.

Jelen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak maradéktalan 
betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. szeptember 25.

Napirend 1.4. pontja: Javaslat közútkezelői hozzájárulás megadására Budapest, VIII. 
kerület Vajdahunyad utca 18-20. szám alatti ingatlanon lévő hotel emeletráépítésének 
építési engedélyéhez
Előterjesztő: dr. Lennert Zsófia — Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és 
Zöldprogram Iroda vezetője

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Pacsika Márton parancsoljon!

Pacsika Márton
Köszönöm a szót, Elnök úr! Én főépítész úrtól szeretnék kérdezni, nem tudom, hogy itt van-e?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Nincs.

Pacsika Márton
Itt volt, azt hittem, hogy be is jött. Igazság szerint csak a városképi engedélyeztetésekkel 
kapcsolatban lett volna kérdésem. Igazából én tudom, hogy nyilván a végső szót erre nem a 
kerületi tervtanács adja ki, csak ez nekem városképi szempontból elég merész megoldásnak 
tűnik, hogy így fogalmazzak. Ez talán az egyik utolsó földszintes ház, amit teljes mértékben 
renováltak, és hogy igazság szerint nagyon jó állapotban van, használatban is van, és azért 
ezek nagyon szűk utcák. Szerintem, itt az ilyesfajta bővítés elég agresszívnek tűnik, és csak a 
Főépítész Urat akartam volna erről megkérdezni, hogy itt bármiféle lehetőség lett volna-e a 
kerületnek arra, hogy kicsikét tompítsa ezeket a terveket. Köszönöm.
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Barta Ferenc Főépítész belép.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Még egyszer akkor kérem, mondja el.

Pacsika Márton
Köszönöm szépen Főépítész Úrnak, hogy rendelkezésre áll. Itt ugye nem is kifejezetten a 
tervtanácsi döntéssel kapcsolatban van az előterjesztés, mégis ezen megoldással kapcsolatban 
érdeklődnék a Főépítész Úrnál, hogy ugye a kerületi tervtanács, hogyha nem hagyja jóvá, 
akkor is megtörténik. Jól értem tehát, hogy ez leginkább a Kormányhivatalon múlik, de 
mégis, ezzel a fajta megoldással lehet-e valamit kezdeni, mert mégiscsak ez egy földszintes 
ház. A Főépítész Úr sokszor szokta mondani, hogy a tető az ugyanúgy a városkép része, mint 
a homlokzat. Itt a tető el fog tűnni, az a tető, ami egy földszintes házhoz hagyományosan 
tartozik, és ez a XIX. századi arculat teljesen eltűnik ebből az egészen szűk 
utcakereszteződésből. Tehát ebből városképileg bármit lehetett volna-e kezdeni, vagy volt-e 
bármi lehetőség arra, hogy a jövőben ilyen megoldásokat esetleg elkerüljünk, vagy jobban 
megvizsgáljunk?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Főépítész Úr, parancsoljon.

Barta Ferenc Főépítész
Köszönöm szépen, Elnök úr! A mai nap is olyan bejáráson voltunk a kolléganőmmel, ahol a 
szabályozási terv alapjait ellenőriztük le pontosan utcáról utcára, épületről épületre, hogy 
milyen épületmagasságok helyesek, jók, mi van a fővárosi szabályozásban. Nyilván a 
miénkben is, hogy ez mennyire aktuális és mennyire nem. Ezt azért mondtam csak csupán, 
mert hiszen az előbb feltett kérdés gyakorlatilag erről szól. Van egy olyan kereszteződésünk, 
ahol a 4 sarokpontból egy maradt földszintes és a másik 3 magasépület, illetve hát a 
szomszédos épületek is magasépületek. Tehát itt maradt egy picike ház, ami egyébként 
nagyon jó, arányos, és nagyon szép kis házikó, amelyik egyébként szállodaként működik, és, 
hogy ez most így maradhat-e, vagy nem maradhat így, ezzel kiegészítjük-e a 4 sarkot teljessé, 
vagy marad egy ilyen negatív sarkunk ebben a történetben. Ez egy alapvető kérdés volt, 
amikor ezt vizsgáltuk és néztük. Tehát alapvetően az a meglátás alakult ki, hogy számunkra 
egy pozitív sarok többet jelent, mint egy negatív, még akkor is, ha tetőkép van. Ezt most is 
vállalom, a tetőkép is természetesen hozzátartozik a városhoz. Itt viszont sajnos van egy olyan 
épület a szomszédságában - a Bo Hotelnek az eredeti épülete -, amelyik majdnem 
minősítetten, nem minősítetten, tehát van ott egy ilyen hotel, amelynek van egy homlokzata 
erre a picike házra szobákkal stb. Ennek az eredeti elképzelése az volt, hogy a kicsike ház 
marad, mármint a fejlesztő elképzelése, és a Bo Hotel meglévő magasságát még 2 szinttel 
fogja fellökni. Bocs, tehát ennyi volt az előzmény. Mondtuk, hogy erről szó sem lehet, 
másrészt meg építészetileg is nonszensz, amit ott elképzeltek. Ebből fakadt az, hogy bocsánat, 
de hogy lehet itt mást csinálni? Ebből jön az, hogy kiegészítjük a negatív sarkot pozitívvá 
ezzel a tömeggel. Hogy miért lapostető és miért nem magastetö? Nem tudok magastetöt 
csinálni, mert a hotel maradék szárnyában is, abban az udvari részben, szobák nyílnak. Abban 
a pillanatban - most ez egy ház tud lenni -, hogy én fölemelem a tetőt és tényleg egy tetővel, 
bár az utcából ez nem fog látszódni, csak fölülről, abban a pillanatban a szállodának azok a 
szobái megszűntek létezni. Van egy rés, igen, ez megtörik. Ez számunkra nem jelentett 
építészetileg problémát. Az összeolvadáshoz nem volt 100%. Vállalom azt, hogy nekünk ez a 
pozitív beépítés, ezzel a tömegformálással, ez nem jelentett szakmai problémát ilyen 
szempontból. Azon lehet játszani, nem tudom, hogy az országosan volt-e már, én nem kaptam 
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meghívót erre, hozzáteszem, általában kapok meghívót természetesen, hogy ez mennyire lesz 
cizellálva vagy nem anyaghasználatban, de őszintén szólva, nekünk ez a fajta beépítés ily 
módon nem vált kárunkra. Azon lehet játszani, hogy tetőt teszek rá, nem tetőt, milyen 
összefüggés van a hátsó megmaradó szárnnyal, hogy mit veszít rajta, és mit nem, mit tehet 
vagy mit nem, ez még egy játék. Vállalom. Nincsen helyi védettség alatt. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönjük szépen. Van-e további kérdés? Hozzászólás? Amennyiben nincs ilyen, a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

395/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Közútkezelői hozzájárulás megadásáról Budapest, VIII. kerület Vajdahunyad utca 18- 
20. szám alatti ingatlanon lévő hotel emeletráépítésének építési engedélyéhez

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
közútkezelői hozzájárulását adja az Inside Kft - Szabó Balázs (1082 Budapest, 
Vajdahunyad utca 18.) mint építtető megbízásából Varga Kata Okleveles építészmérnök, 
vezető tervező (1146 Budapest, Cházár A. u. 20.) által benyújtott Budapest VIII. kerület 
Vajdahunyad utca 18-20. sz. alatti (35592 hrsz.) Bo 18 HOTEL saroképület 
emeletráépítésének építési engedély kérelméhez.

A benyújtott tervdokumentáció alapján a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 42/A 
§ (1) bekezdés b) pontja alapján az építéshez közútkezelőként hozzájárul.

• jelen közútkezelői hozzájárulás a beruházót (építtetőt) nem mentesíti az építéshez 
szükséges egyéb szakhatósági és hatósági engedélyek beszerzése alól,

A tervdokumentáció alapján kapubehajtó kialakítása nem történik, ezért új kapubehajtó 
kialakítására vonatkozó tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás kérelemre nincs szükség.

Jelen hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok előírásainak maradéktalan 
betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. szeptember 25.

Napirend 1.5. pontja: Javaslat szabadidős program pályázat kiírására hajléktalan 
személyekkel foglalkozó szervezetek részére
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e kérdés? Hozzászólás? Nem látok ilyet. A napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem, szavazzanak.
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7 igen, 1 tartózkodással elfogadtuk, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

396/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

szabadidős program pályázati felhívás közzétételéről a hajléktalan személyekkel 
foglalkozó szervezetek részére

A Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság úgy dönt, hogy 
javasolja a polgármesternek a hajléktalan személyekkel foglalkozó szervezetek részére 
szabadidős program pályázat kiírását az előterjesztés mellékletét képező pályázati kiírás 
szerinti tartalommal 2023. október 2. napjától.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. október 2.

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztés)

Zárt előterjesztés

Napirend ILI, pontja: Javaslat a 2023. évi Díszpolgári Cím és kitüntetések 
adományozására vonatkozó döntések meghozatalára ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő, Hermann 
György képviselő

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a 397/2023. (IX. 18.) számú VKKB határozatot a 

zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Nyilvános előterjesztések

Napirend IL2. pontja: Javaslat a „Diószegi utca 18-28. szám alatti épületek fejlesztési 
koncepciójának” elfogadására, pályázat benyújtására az Európai Bizottság által 
meghirdetett European Urban Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési 
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) című felhívásra, valamint a pályázathoz 
szükséges önrész biztosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester, Dr. Erőss Gábor 
alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Elöteijesztöi kiegészítésre megadom a szót Dr. Erőss Gábor alpolgármesternek. Parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
A leginkább kompetens természetesen Borbás Gabriella ügyosztályvezető asszony lenne ez 
ügyben. Akkor csak azt az egy mondatot, hogy ez egy hatalmas, és nagyon klassz fejlesztési 
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projekt, illetve ez most a pályázati szakasz, és azt szerettem volna külön kiemelni, hogy ez 
egy klímavédelmi és környezetvédelmi szempontból is kiemelten zöld projekt, ami majd 
remélhetőleg megvalósul, hogyha nyerünk. Köszönöm.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Megadom a szót Rádai Dániel alpolgármesternek előterjesztői kiegészítésre a pályázatról.

Rádai Dániel
Üdvözlöm a Tisztelt Bizottságot! Nem hiszem, hogy jelentős kiegészítésre, vagy érvekre van 
szükség abból a szempontból, miért fontos ez a projekt. Én azt gondolom, hogy mindenki 
tökéletesen tisztában van az épületek helyzetével. Készült egy koncepcióra vonatkozó testületi 
döntés, melynek alapján mind az idei, mind pedig a vagyongazdálkodási terv alapján milyen 
konstrukcióban lehet ezeket az ingatlanokat megújítani, minél több önkormányzati lakást 
megtartani, minél jobb környezeti állapotot megtartani, minél több fát - jó állapotban lévő fát 
- megtartani. Ez a testületi anyag, illetve az, hogy értelemszerűen itt olyan költségkeretekről 
van szó, akár csak 7 éves távlatban is, amik egy önkormányzat hétköznapi, mindennapos 
költségvetési helyzetét - finoman fogalmazva - azokból evidens módon esik ki. Ezért például 
itt van az a lehetőség, hogy közvetlenül uniós forrásokat vegyünk igénybe. Ez a másik 
határozata ennek az előterjesztésnek. Nem hiszem, hogy arra nagyon válaszolni kell, hogy 
miért fontos közel 2 milliárd forintos értékben egy ilyen külső forrás. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a kiegészítést. Nem kapcsolódik szorosan az előterjesztéshez, de 
Ügyosztályvezető Asszony figyelmét is felhívnám, illetve általában gondolkozzunk el azon, 
hogy ugye folyamatosan probléma az, hogy haladnánk a különböző - ennél nyilván sokkal 
kisebb - projektekkel, amik a vagyongazdálkodási tervből következnek. Van több olyan 
épület, amit kijelöltünk hasznosításra, pontosabban nem jelöltük ki bontásra, hanem kijelöltük 
más típusú hasznosításra, akár kulturális-, akár a kerület iparosainak közeljövőjét tekintve 
fontos épületeket, akár a Karácsony Sándor utcában, akár a Mátyás tér 2. esetében, és még 
sorolhatnám. Tehát nem szeretném, hogyha megint olyan helyzetbe kerülnénk, mint amiben 
jelenleg most is vagyunk 1-2 épület esetében, hogy egyszerűen nem tudnak elindulni olyan 
kis albetétszámú épületekből a kiköltöztetések a vagyonkezelőn keresztül, ahonnan egyébként 
ki kellene költöztetni az embereket, mert mindig az az érv, hogy de a Tömő utcai bontás, de a 
minden más bontása miatt most nem lehetett. Nem szeretném, hogyha ilyen tetszhalott 
helyzetbe kerülnénk kiköltöztetéseket tekintve azért, mert elindul ez a projekt. Én nagyon 
bízom benne, hogy ezt meg fogjuk nyerni és ez meg fog valósulni. A vagyonkezelös 
munkatársakat is, meg mindenki mást is, aki ebben majd partner lesz, szeretném megkérni 
arra, hogy ne álljon meg az élet azért, mert van egy nagy projekt, ne álljanak meg a 
kiköltöztetések, és a lakások felajánlása, hanem folytatódjon, sőt gyorsuljon föl, mert rengeteg 
ember szeretne elköltözni olyan kis albetétszámú épületekből, ahol 2-3, vagy akár csak egy 
lakás van. Ezért az élet ne álljon meg, haladjunk, ez egy nagyon nagy adóssága egyébként a 
kerületnek, hogy ez a tömb érdemben megváltozzon, és megújuljon. Nyilván nagyon nagy 
fegyvertény, hogy a SOTE is a közelben fejleszt, egy sarokkal arrébb. Szerintem ez lesz 
Budapest egyik leggyorsabban fejlődő térsége a közeljövőben és bízom benne, hogy sikerül 
az uniós forrást is megnyerni ennek a megvalósítására. Van-e esetleg kérdés vagy 
hozzászólás? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom az 
előterjesztést. A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. 
Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk, Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

398/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. szeptember 21-i ülése

Napirend II.3. pontja: Javaslat „Közösségi kert fenntartása a Kőris utca 4/b. szám alatti 
telekingatlanon” tárgyú pályázat kiírására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Előterjesztői kiegészítés van-e? Nincs. Köszönjük szépen. 
Kérdés esetleg? Hozzászólás? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Szavazásra 
bocsátom az előterjesztést: A VKKB javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
megtárgyalását. Kérem, szavazzanak.
8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

399/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. szeptember 21 -i ülése

Napirend IL4. pontja: Javaslat a józsefvárosi természeti környezet védelméről szóló 
28/2014. (VII. 01.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Rádai Dániel 
alpolgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Előterjesztői kiegészítésre megadom a szót Dr. Erőss Gábor alpolgármesternek. Parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Igen, ez még nem az az átfogó rendeletmódosítás vagy új rendelet, amivel egyébként 
készülünk, hanem egy kényszerhelyzet szülte módosítás, egy szomorú kényszerhelyzet 
annyiban, amennyiben egy tulajdonképpen természetkárosító tevékenységet folytatott egy 
beruházó itt a kerületben. Konkrétan a József utcában és a fapótlási kötelezettséget, illetve azt 
a díjat, amit ki kellett volna fizetni, azt sokallta, és sajnos a bíróság neki adott igazat. 
Remélem, hogy ezt nem veszi senki bátorításnak, hogy akkor szabadon lehet fákat kivágni
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Józsefvárosban. Természetesen erről nincs szó amúgy sem. és ez a módosítás most arról szól, 
hogy a lehető leginkább szem előtt tartva - próbálok szofisztikában fogalmazni - tehát a 
józsefvárosi fák egészségét, életét és jövőjét - és nem biztatva senkit -, hogy fákat 
mészároljon le Józsefvárosban, de ugyanakkor a Kúria döntését is figyelembe véve 
módosítsuk ezt a rendel etünket, és hozzuk összhangba a bíróság, a Kúria döntésével. 
Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. A II.4. számú napirend vitája zajlik, dr. Tarcsay Tibor parancsoljon.

Dr. Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen a szót. Nekem az volna a kérdésem az előterjesztőkhöz, hogy lehet-e ezt az 
ügyet még feljebb vinni, és nem megállapodottnak tekinteni ennek a természetkárosító 
tevékenységnek a legalizálását?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Jó, akkor majd egymásnak adjuk a szót. A Kúriánál feljebb, csak találgatok, hogy mire 
gondolhatott képviselő úr. Ja, hogy az Európai Unióhoz is lehetne fordulni? Jó, szerintem 
szívesen megvizsgáljuk ezt a lehetőséget. Őszintén szólva, nem gondoltunk a Kúria fölötti 
fellebbviteli fórumra, de valóban, mert hogyha természetkárosítást legalizál gyakorlatilag a 
magyar bírói gyakorlat, akkor ez lehet ellentétes bizonyos uniós jogszabályokkal. Az 
Alkotmánybírósághoz szerintem nem érdemes fordulni, de nem politizálunk, ez nem egy 
politikai testület, viszont valóban, ha van erre mód, akkor ezt megfontolnám, hogy akár a 
Kúria döntését is vitatva, amennyiben ellentétes a környezet védelméről szóló uniós 
előírásokkal akkor forduljunk egy uniós fórumhoz. Köszönöm szépen.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Rádai Dániel alpolgármester úr, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm. Ha harmincszor én magam nem jártam volna körbe ezt a témát a hivatal 
kollégáival, akkor egyszer sem, és akkor másra gondolnék. Nyilván fel lehet lőni a 
végtelenségbe, meg a csillagok közé is minden ilyen számot, annak az lenne az eredménye, 
hogy még több ilyen konfliktusunk lenne, és még többször kellene mindenféle korrekciót 
végezni, vagy csak egyáltalán azon gondolkozni, hogy akkor mi legyen, hol legyen. Most 
ezek a számok egyébként szomszéd kerületeknél alacsonyabb számok, ezt nagyon átrágtuk, 
igazából nem emelkedik, valójában a struktúra változik, de a végösszegek nem emelkednek 
valójában, még inflációs mértékben sem a korábbiakhoz képest. Kevés olyan terület van, 
fejlesztési terület, ahol még igazából érdemben ez a történet játszik. Itt nagy fejlesztési 
telkekről kellene, hogy beszéljünk és egyébként a Kúriai döntésben is van olyan vitás pont, 
hogy például a nem őshonos, azaz invazívnak tekinthető fafajták esetén hogyan is 
számoljunk. Ez lett a konklúzió, mint egy lehetséges útvonal.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Van-e további kérdés és hozzászólás?
Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az előterjesztést. A 
bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását. Kérem, 
szavazzanak.
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8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

400/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az elöteijesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. szeptember 21 -i ülése

Napirend II.5. pontja: Javaslat Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom van-e kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, a napirend 
vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az előterjesztést. A Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek a tájékoztató tudomásul vételét. Kérem, szavazzanak.
Köszönöm szépen. 8 igennel, egyhangúlag elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

401/2023. (IX. 18.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek a tájékoztató tudomásul vételét.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2023. szeptember 21 -i ülése

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés végén a bizottság tagjai a Bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyben a Jegyzőtől és a Bizottság Elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Megadom a szót Pacsika Mártonnak, parancsoljon.

Pacsika Márton
Köszönöm a szót, Elnök úr! Én a kedvezményes helyiségbérleti pályázat eredményeivel, 
illetve annak következményével kapcsolatban kérdeznék. Nem tudom, hogy itt van-e a JGK 
képviselője.
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Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Nincs.

Pacsika Márton
Akkor talán a legközelebbi alkalommal, köszönöm. Csak a Dobozi 21-gyei kapcsolatosan, a 
Kasmir visszalépésével kapcsolatban akartam volna kérdezni, hogy az új ingatlannal 
kapcsolatban a Kasmírral már az önkormányzat elkezdett tárgyalni egy új ingatlan 
bérbevételével kapcsolatban, illetve az, hogy ilyen helyzetekre az önkormányzat miképpen 
reagál a következőkben? Meg, hogy igazság szerint egyáltalán mi történt pontosan? Ezzel 
kapcsolatban szerettem volna tájékoztatást kérni.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Megadom a szót Rádai Dániel alpolgármesternek. Parancsoljon.

Rádai Dániel
Bevallom, hogy nem értem teljesen a kérdés minden hátsó tartalmát. A Tulajdonosi Bizottság 
hozott egy döntést, emlékeim szerint a másik kérelmezőt hozta ki győztesnek. Nem? Akkor 
nem hozott ki senkit?

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Akkor megpróbálkozom azzal, hogy összefoglaljam a történteket, közérthető módon. 
Alapvetően a Dobozi utca 21-ben annak idején működött a kerületi mecset, ami most a 
Dobozi utcának a másik végén a Teleki tér felől működik. Itt a lakóknak volt egy folyamatos 
konfliktusa a bérlővel, mert elvileg áztatás történt. Tehát a födémet áztatta a bérlő, ami egy 
folyamatos szivárgás volt. A WC-ben valamilyen cső el volt repedve. Mindegy, a lényeg az, 
hogy a konfliktus régre datálódik, és sajnos a lakóközösség egy része a rossz tapasztalatai és 
más motivációi miatt, melyeket nem kívánok kifejteni, úgy gondolta, hogy nem szeretné azt, 
hogyha a helyiségben a Kasmír egy magán bölcsödét működtetne. Megindultak a tárgyalások 
a lakóközösséggel, a közös képviselő, aki egyébként bizottsági tagtársunk, Gondos Judit 
valamint a körzet képviselőjével, Sántha Pétemével, Szili-Darók Ildikó alpolgármester 
asszonnyal és részben velem. Én sajnos nem tudtam részt venni személyesen ezen az 
egyeztetésen, hogy mit tudnánk tenni az ügy érdekében. Végül az a döntés született, hogy ne 
tegyük ki a leendő bérlőt egy esetleges konfliktushelyzetnek a lakókkal, hanem keressünk egy 
másik helyiséget arra, hogy magánbölcsödét működtethessen, hogyha szeretne ilyet 
működtetni a kerületben. Itt merült föl lehetséges helyszínként a volt Jázmin utcai óvoda, 
amely helyiséggel egyébként pályáztunk egy uniós támogatásra, de végül nem nyertünk. 
Úgyhogy nem tudom, hogy jelen pillanatban hol tart az ügy. Azt tudom, hogy felajánlottuk 
azt a helyiséget, hogy azt kibérelheti ez a cég, hogyha szeretne magánbölcsödét működtetni, 
és egyéként valóban visszakerült a helyiség a kedvezményes helyiségbérleti listába úgy, hogy 
a Tulajdonosi Bizottság - az ülésen én nem vettem részt, nem vagyok tagja ennek a 
bizottságnak -, végül a 2. helyezettet, akik a fényfestéssel foglalkozó civil szervezet, a 
Tulajdonosi Bizottság végül is nem fogadta el a 2. helyezett első helyre jutását, ezért került 
vissza a helyiség a helyiséglistába. Úgyhogy megyünk így tovább, és a következő 
kedvezményes helyiség pályázaton majd ez a helyiség is szerepelni fog, és lehet rá pályázni.
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Amennyiben igényli, akkor írásban is a hivatal szívesen összefoglalja a történéseket, de ennél 
valószínűleg többet nem fognak tudni ők sem mondani, mert még nem tart ott az ügy. 
Köszönöm szépen.
Amennyiben nincs további kérdés, én nagyon szépen köszönöm a mai munkájukat, és 17 óra 
10 perckor a Bizottság ülését bezárom.

alelnökelnök

A jegyzőkönyvet készítette:

'9

A jegyzőkönyv melléklete: Szavazási lista az Mvoksból
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Melléklet
Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság

2023. szeptember 18-i ülés 
NYILVÁNOS

Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. szeptember 18. 16:38
Típusa: Nyílt
Határozat: 387 Elfogadva

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje:
Típusa:
Határozat:
Egyszerű

2023. szeptember 18. 16:38 
Nyílt
388 Elfogadva

Tárgya: Blokkos szavazás

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. szeptember 18. 16:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 389-392 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.1. pontja: Javaslat életveszély elhárítása iránti társasházi 
kérelmek elbírálására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. szeptember 18. 16:40
Típusa: Nyílt
Határozat: 393 Elfogadva

Tárgya: Napirend I.2. pontja: Javaslat komposztládák igénylésére vonatkozó 
pályázat elbírálására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. szeptember 18. 16:40
Típusa: Nyílt
Határozat: 394 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.3. pontja: Javaslat tulajdonosi és közútkezelői hozzájárulás
megadására Budapest, Vili, kerület Szenes Iván téren térfigyelő 
kamera telepítéséhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 16:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 395 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend I.4. pontja: Javaslat közútkezelői hozzájárulás megadására
Budapest, Vili, kerület Vajdahunyad utca 18-20. szám alatti ingatlanon 
lévő hotel emeletráépítésének építési engedélyéhez

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 16:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 396 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.5. pontja: Javaslat szabadidős program pályázat kiírására
hajléktalan személyekkel foglalkozó szervezetek részére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 87.50 63.64
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 12.50 9.09
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Kaiser Edvin Sándor Tart. -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 16:58
Típusa: Nyílt
Határozat: 398 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.2. pontja: Javaslat a „Diószegi utca 18-28. szám alatti
épületek fejlesztési koncepciójának” elfogadására, pályázat
benyújtására az Európai Bizottság által meghirdetett European Urban 
Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) című felhívásra, valamint 
a pályázathoz szükséges önrész biztosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 16:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 399 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.3. pontja: Javaslat „Közösségi kert fenntartása a Kőris
utca 4/b. szám alatti telekingatlanon” tárgyú pályázat kiírására

Eredménye Voks: Szav% Ossz %
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 17:05
Típusa: Nyílt
Határozat: 400 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.4. pontja: Javaslat a józsefvárosi természeti környezet
védelméről szóló 28/2014. (VII. 01.) önkormányzati rendelet 
módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név
Bálint Gergely
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Hermann György
Kaiser Edvin Sándor
Pacsika Márton
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Tarcsay Tibor
Gondos Judit
Pető Bálint
Dr. Szilágyi Demeter

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol 
Távol 
Távol

Frakció
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. szeptember 18. 17:06
Típusa: Nyílt
Határozat: 401 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.5. pontja: Javaslat Polgármesteri tájékoztató a lejárt
határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott 
polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett 
fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Bálint Gergely Igen -
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Hermann György Igen -
Kaiser Edvin Sándor Igen -
Pacsika Márton Igen -
Stettner István Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Tarcsay Tibor Igen -
Gondos Judit Távol -
Pető Bálint Távol -
Dr. Szilágyi Demeter Távol -
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